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سرمقاله
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اسم سرخابی قیمت بازیکن را چندبرابر می کند 
دلال ها برخلاف اکثر مدیران فوتبال ایران کارشان را بلدند و دقیقاً می دانند 
چه کار می کنند. طرف بازیکن را می برد باشگاه پرسپولیس، خبرش را به 
رســانه ها می دهد و بعد او را می فرستد استقلال و ۲ برابر قرارداد می بندد 
)یا برعکس(. به طور کلی اسم پرسپولیس و استقلال باعث می شود قیمت 
مربی و بازیکن دوبرابر شــود و دلال ها خوب بلدند از این دو اســم بزرگ 
استفاده کنند. این وسط بعضی از مدیران باشگاه ها چون این کاره نیستند، 
راحت گول می خورند و خواسته و ناخواسته آب به آسیاب دلال ها می ریزند. 
این مدیران همان هایی هســتند که به وقت انعقاد قرارداد با بازیکنان هم 
انواع و اقسام باج ها را به آنها می دهند و نتیجه این می شود که قرارداد اکثر 
فوتبالیست ها آپشن و بند جدایی دارد. حتی بازیکنانی که چندان مطرح 

نیستند و بعضاً التماس می کنند که در فلان تیم مطرح توپ بزنند.
اگر می بینید بازیکنی با پرسپولیس و استقلال مذاکره می کند و سپس 
با مبلغی ۴ برابر پارسال به یک تیم صنعتی می رود، یک دلیلش زرنگی دلال 
اوســت و دلایل بعــدی اش بی عرضگی بعضی از مدیــران و البته پول های 
بی حساب و کتاب دولتی! متأسفانه مدیران تیم های دولتی که حسابی ریخت 
و پاش می کنند، جایی جوابگو نیستند و نتیجه همین می شود که می بینید.
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ساپینتو امروز سرمربی 
استقلال می شود؟

مشارکت بالا در نظرسنجی سایت
مخاطبان خبرورزشی شانس پرسپولیسی 

شدن صادقی را بیشتر دانستند
تا ساعت ۲۱ دیشب حدود ۳۰ هزار نفر در نظرسنجی سایت خبرورزشی 
شرکت کرده و نظر خود را در مورد تیم آینده سعید صادقی اعلام کردند. 
از این تعداد حدود ۴۸ درصد اعتقاد داشــتند صادقی پرسپولیســی 
می شود و ۳۹ درصد هم او را استقلالی دانستند. ضمن اینکه حدود ۱۳ 
درصد پیش بینی کردند صادقی در نهایت به هیچ کدام از دو تیم مطرح 

پایتخت نمی رود.
شما می توانید با ورود به سایت خبرورزشی در نظرسنجی های جذاب 

آن شرکت کنید.

نظر سنجی
SURVEY  پنجعلي: اميدوارم امسال

داوري ها عليه پرسپوليس نباشد

 در نقل و انتقالات
 یك گل از حریفان

جلو افتادیم
کاپیتان پیشین پرسپولیس بر این باور 
اســت که تیم محبوبش در فصل نقل و 
انتقالات تاکنون عملکرد خوبي داشته 
است. نایب قهرمان فصل گذشته لیگ برتر، 
زودتر از همه تیم ها نقل و انتقالات خود را 
شروع کرده و به نظر مي رسد پرسپولیسي ها 
اســب خود را براي قهرماني زین کرده 

باشند. از سوي دیگر اخباري شنیده 
مي شود مبني بر اینکه قرار 

است سیدجلال حسیني 
به کادر فني پرسپولیس 
اضافه شود و همه این 
موارد بهانه خوبي شد 
براي گفت وگو با محمد 

پنجعلي. 
  جایي از قول شما خواندیم که 

گفته بودید پرسپولیس به خاطر داوري، 
قهرماني لیگ بیست ویکم را از دست داد. 

چرا چنین اعتقادي دارید؟
دقت و عدالت در داوري خیلي حائز اهمیت 
است. یک اشــتباه سهوي ممکن است به 
قیمت قهرماني یک تیم یا از دســت دادن 
قهرماني تیم دیگري تمام شود یا حتي تیمي 
به دسته پایین تر سقوط کند. اشاره من به 
دربي برگشت بود و به نظرم داور مسابقه با 
اشتباهات سهوي خود جار و جنجال به پا 

کرد و پرسپولیس را به حاشیه برد. 
  منظور شما از حاشیه همان اعتراض هاي 

یحیي گل محمدي و... است؟ 
بلــه، گل محمدي محــروم شــد و تیم 
پرسپولیس ضرر کرد. شما یک بار دیگر فیلم 
دربي برگشت را تماشا کنید تا ببینید چگونه 
داور یک مربي خونســرد مثــل یحیي را 

آن  گونه عصباني کرد. من امیدوارم امسال 
دیگر داوري ها به ضرر پرسپولیس نباشد!

  شــاید برخي ها بپرسند یعني به سود 
پرسپولیس باشد؟!

نه، پرسپولیس 5 سال قهرمان ایران شد. در 
این 5 سال ۲ مرتبه به فینال لیگ قهرمانان 
آســیا رســید و حتي یک اوت دستي هم 
داوران به ســود پرســپولیس نگرفتند. 
پرسپولیس تیم بزرگي است که 
نیاز به کمــک داوران ندارد 
بلکه منظور من اجراي حق 
و عدالت اســت. در لیگ 
برتر به ویــژه بازي هاي 
بــزرگ این ســوت هاي 
داوران اســت که مي تواند 
تعیین کننــده باشــد و باید 
قضاوت ها عادلانه باشــد تــا حق به 

حق دار برسد. 
  امسال پرســپولیس نفرات خوبي را 
خریداري کرده و خیلي ها مي گویند این 
تیم اسب خود را براي قهرماني زین کرده 

است. شما هم چنین نظري دارید؟
در اینکه پرسپولیس در فصل نقل و انتقالات 
و با این خریدها به قول فوتبالي ها یک گل از 
حریفــان جلو افتاده، شــکي نیســت! ما 
بازیکنان خوبي خریدیم که هر کدام سابقه 
روشن و مشــخصي دارند. به نظر مي رسد 
اتفاقات و مشکلات فصل گذشته خیلي زود 
توسط کادر فني و مدیریت شناسایي و به 
همین خاطر بلافاصله پس از ســوت پایان 
لیگ، تیم تقویت شد. حالا همه ما به فصل 

آینده امیدوار شدیم. 
  بهترین خرید فصل پرسپولیس چه کسي 

بوده است؟
اجازه بدهید فصل شــروع شود، آن وقت 
مي توان بهتر به این سؤال جواب داد. فعلًا به 
نظر مي رسد همه خریدها خوب باشند و من 
هم امیدوارم با شــروع فصل هم تمام این 
عزیزان بتوانند به پرسپولیس کمک کنند. 
  تغییرات زیادي هم قرار است در خط دفاع 
پرسپولیس رخ دهد. شما سال ها در خط 
دفاع تیم ملي و پرسپولیس بازي کردید. 
فکر مي کنید این تغییرات در خط دفاعي 

مثبت باشد؟
خود گل محمدي ســال ها در ســطح اول 
فوتبال ملي و پرسپولیس آن هم به عنوان 
مدافع میاني بازي کرده و تجربیات زیادي 
دارد. او خودش بهتر از هرکسي ضعف هاي 
پرسپولیس را مي شناسد و بنابراین باید به 
ســرمربي اعتمــاد کرد. به هــر حال تیم 
پرسپولیس در فصل گذشته مشکلاتي در 
این بخش داشــت و ان شا ءا... با خریدهاي 
جدید در فصل آینده بتوانیم بهترین آمار 

دفاعي را ثبت کنیم. 
  یکي از این مدافعان که ظاهراً قرار است 
براي همیشه از فوتبال خداحافظي کند، 
ســیدجلال حســیني اســت. درباره 
خداحافظي او و پیوستن کاپیتان به کادر 

فني نظري ندارید؟

من همین قدر بگویم کسي که بتواند تا ۴۰ 
سالگي در سطح اول فوتبال ایران و آن هم 
در تیم پرسپولیس با قدرت بازي کند، قابل 
احترام است. نه تنها پرسپولیس بلکه فوتبال 
ایران باید  شأن و منزلت سیدجلال را حفظ 
کند اما به شــخصه معتقدم و بارها گفتم 
بهترین کســي که مي توانــد درخصوص 
خداحافظي یک بازیکن تصمیم بگیرد، خود 
آن بازیکن است. سیدجلال حسیني براي 
فوتبال این مملکت و پرســپولیس خیلي 
زحمت  کشیده و براي او بهترین ها را آرزو 

مي کنم. 
  شما پس از بازي دوستانه ایران و الجزایر 
یکي از کســاني بودید که از اسکوچیچ 

حمایت کردید. چرا؟
من احســاس مي کنــم با ایــن رفتارها و 
انتقادات آن هم پس از بازي الجزایر، کاری 
مي کنیــم که دراگان اســکوچیچ از بازي 
دوســتانه با تیم هاي گردن کلفت بترسد 
درصورتي که نباید این کار را انجام دهیم. 
ما مي توانیم با تیم هاي ضعیف آســیایي یا 
آفریقایي بازي کنیم و به هر یک هم ۳ یا ۴ 
گل بزنیــم اما چه فایده اي دارد؟ در بازي با 
تیم هــاي گردن کلفت و قلدر اســت که 

ایرادات مشخص مي شود و... 
  اما الجزایر از جام جهاني  حذف شده و 

هیچ کدام از ستاره هاي 
خود مثــل ریاض محرز 

ستاره سیتي را نداشت.
الجزایر همیشه الجزایر است. در 

ایــن تیــم ســتاره آث میلان، 
فنرباغچــه و... بودند و به نظرم تیم 

خوبي بود. به نظر مــن در این مقطع 
دست زدن به اســکوچیچ و آوردن یک 

مربي دیگر حرفه اي نیست و کمکي به تیم 
ملي ما نمي کند. 

  بي تعارف تیم ملي ایران مي تواند این بار 
از گروه خود صعود کند؟

بي تعارف بگویم تا زماني که بسترســازي 
صورت نگیرد و فوتبال ما ریشه اي درست 
نشــود، نباید چنین توقعي داشــت. شما 
بهترین مربي دنیا را هم بیاورید اما امکانات 
یا زیرساخت لازم را نداشته باشید، نتیجه 
نخواهید گرفت. شما ببینید تیم هاي پایه اي 
رده ملي ما در چه وضعي هستند؟ بهتر است 
به جاي نگراني بابت صعود یا عدم صعود به 
دور دوم جــام جهاني، نگران آینده فوتبال 
ایران و کم توجهي به رده هاي پایه اي باشیم. 
ژاپن و کره جنوبي سال  هاســت در این رده 
مشغول برنامه ریزي و سرمایه گذاري بوده و 
الان مي بینیم چقدر نسبت به ما پیشرفت 

کرده اند. 

 اسكوچیچ 
 را از بازي دوستانه 
با تیم هاي قلدر 

نترسانیم

در زمسـتان سال گذشـته وقتي آرش رضاوند 
از اسـتقلال جـدا شـد و بـه فـولاد پیوسـت، 
باشـگاه تهراني بـا جدایي قطعـي او مخالفت و 
رضایتنامـه ایـن بازیکـن را بـه صـورت قرضي 
صـادر کـرد تـا تکلیـف نهایـي  اش را در پایـان 

فصل مشخص کند. 
اتفاقـاً آرش در فـولاد نمایش خوبـي ارائه 
کـرد و توانسـت رضایـت جواد نکونـام را از نظر 
فنـي جلـب کند بـه همیـن خاطـر فولادي ها 
کـه حـالا جـواد را بـراي فصـل آینـده نیـز در 
اختیـار دارنـد، دل شـان مي خواهـد رضاوند را 

همچنـان در جمع بازیکنـان خود حفظ کنند 
ولـي نکتـه اینجاسـت که بایـد چراغ سـبز در 
ایـن رابطـه از طرف باشـگاه اسـتقلال روشـن 

شود. 
این طـور که عصـر دیروز شـنیدیم، بحث 
معاوضه آیاندا پاتوسـي بـا آرش رضاوند خیلي 
نمي توانـد جنبـه جدي بـه خود بگیـرد چون 
پاتوسـي قـراردادش با فولاد به پایان رسـیده و 
اگـر قرار باشـد با رضاونـد معاوضه شـود، ابتدا 
بایـد با فـولاد قرارداد جدید ببنـدد و پس از آن 
نیـز راضي به حضور در جمع آبي پوشـان شـود 

ولي اسـتقلالي ها پیشـنهاد دیگـري را هم مد 
نظـر قـرار داده انـد و گفته اند اگر فـولاد حاضر 
شـود علیرضا کوشـکي هافبک ایـن تیم که در 
نیم فصـل دوم لیـگ بیسـت ویکم نمایـش 
مطلوبـي ارائـه کرد را به آنهـا بدهد، رضایتنامه 
رضاونـد نیز به طـور قطعي براي سرخپوشـان 
خوزسـتاني صـادر خواهـد شـد. ظاهـراً قـرار 
اسـت طـي روزهـاي آینـده در ایـن رابطـه 
تصمیـم نهایـي اتخـاذ شـود و فولادي ها اعلام 
کننـد کـه چنیـن پیشـنهادي را مي پذیرند یا 

خیر؟

 بعد از ترابی و سرلک ... 
نعمتی هم ۲ ساله تمدید کرد

سیامک نعمتی دیشب برای دو فصل دیگر با پرسپولیس تمدید کرد تا خیال 
گل محمدی راحت شود. پیش از او نفراتی چون مهدی ترابی و میلاد سرلک 
که هر دو ملی پوش هســتند هم با پرسپولیس تمدید کرده بودند و فقط 
احسان پهلوان در آستانه جدایی است که احتمالاً به فولاد می رود. سیامک 

نعمتی می تواند در پست  هافبک راست برای پرسپولیس بازی کند.
 غیبت اسماعیلي در تمرینات العربي 

هافبک ایراني فصل گذشــته العربي در تمرینات این تیم حضور نداشته است. دور 
جدید تمرینات آماده ســازي پیش فصل العربي قطر در شرایطي از جمعه شب آغاز 
شده که از بین دو بازیکن ایراني سال اخیر این باشگاه، فقط مهرداد محمدي در تمرین 
حضور یافت و خبري از فرشــید اسماعیلي بین بازیکنان نبود. اسماعیلي که سال 
گذشته از استقلال جدا شد و تصمیم به حضور در العربي قطر گرفت، در فصل اخیر 
لیگ ســتارگان ۱۴ بار به میدان رفت که طي این مدت یک گل به ثمر رساند و یک 
پاس گل داد و در جام ستارگان نیز سه بازي انجام داد و یک گل زد اما حالا این بازیکن 
در تمرینات پیش فصل حضور ندارد. اسماعیلي که پس از ۶ سال حضور در استقلال 
تصمیم به جدایي گرفت و راهي العربي قطر شد، حالا با اتمام قرارداد یک ساله اش با 
این باشــگاه شرایط نامشخصي دارد و هنوز تمدید قرارداد با او اتفاق نیفتاده یا این 
بازیکن به تیم دیگري منتقل نشده است. در این شرایط و با توجه به غیبت اسماعیلي 

در تمرینات پیش فصل العربي، بعید نیست این بازیکن دوباره به ایران برگردد. 
 آبولا: ساپینتو در استقلال  

روزنامه آبولا پرتغال با تیتر »ساپینتو مي تواند قهرمان ایران را تمرین دهد« 
نوشت: ریکاردو ساپینتو مي تواند سرمربي استقلال، باشگاهي در تهران 
پایتخت ایران شود. آبولا در ادامه نوشت: این مربي ۴۹ ساله که فصل گذشته 
مربیگري موریرنسه را برعهده داشت، پس از هدایت تیم هاي مختلف در 
صربستان، یونان، عربستان، بلژیک، لهستان، برزیل و ترکیه پیشنهادي از 
سوي قهرمان ایران دریافت کرد و در حال حاضر احتمال ماجراجویي جدید 
در خارج از کشــور بسیار زیاد است.  این روزنامه پرتغالي در بخش پایاني 
خبر خود نوشته است: باشگاه استقلال یکي از مهم ترین باشگاه هاي فوتبال 

ایران است که آخرین قهرماني این کشور را به دست  آورده است. 
 اولین مدال جهاني تاریخ هندبال 

تیم هندبال ساحلي نوجوانان با شکست فرانسه در رقابت هاي جهاني صاحب 
مدال برنز شد. ملي پوشان هندبال در دیدار رده بندي به مصاف فرانسه رفتند 
کــه نیمــه اول را ۲۰-۱۶ به نفع خود به پایان بردند. در نیمه دوم هم در یک 
بازي پایاپاي ملي پوشان کشورمان ۱۹-۱۸ به پیروزي رسیدند تا در مجموع 

۲- صفر به برد برسند و مدال برنز این مسابقات را به گردن بیندازند. 

استقلال کوشكي را مي گیرد، رضاوند را مي دهد  آبي ها مشكلي با جدایي بازیكن قرضي ندارند اما...  
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حمید درخشان، کاپیتان اسبق پرسپولیس در گفت وگو با خبر ورزشی، 
درباره شرایط این روزهای پرسپولیس در فصل نقل و انتقالات و وضعیت 

سیدجلال حسینی برای فصل آینده اظهاراتی را مطرح کرد.
  از نقل و انتقالات پرسپولیس خبر دارید؟

فکر می کنم با جذب لیونل مسی تیم ما کامل می شود. لک دروازه بان خوبی 
بود که قدر خودش را در پرسپولیس ندانست وگرنه می توانست چند سال 
دیگر هم شماره یک پرسپولیس باشد. قطعاً حضور بیرانوند اتفاق خوبی در 

بحث دروازه بانی پرسپولیس است.
  خط دفاع را چطور می بینید؟

جذب گولســیانی، پورعلی گنجی و اسماعیلی فر تا حد زیادی این خط را 
ترمیم کرد. خودمان هم بازیکنان خوبی از قبل داریم که در تیم باید حفظ 

شوند. فقط می ماند خط حمله.
  فوروارد نوک؟

بله! یک فوروارد نوک تمام کننده و کسی که آن جلو بتواند موقعیت های 
۶۰ درصد را به موقعیت بالای ۹۰ درصد تبدیل کند، احتیاج داریم. 

  این روزها صحبت درباره ادامه بازی سیدجلال حسینی و یا حضورش در 
جرگه مربیان مطرح است. چه توصیه ای به کاپیتان باسابقه پرسپولیس دارید؟

سیدجلال حسینی خودش بازیکن است و شرایط یک بازیکن را به خوبی 
می داند. یک بازیکن کاملًا باتجربه و سرد و گرم چشیده است. هیچ کس به 
اندازه خود سیدجلال نمی تواند تشخیص بدهد که شرایط بازی در سطح 
لیگ حرفه ای را دارد یا نه! هم می تواند با شرایط خوب و در اوج از تیم جدا 
شود و هم می تواند بماند و بی طاقتی تماشاگران روی سکوها را تجربه کند. 
او قطعا بهتر از هر کســی می تواند توانایی هایش را در کفه ترازو بگذارد و 

تصمیم بگیرد.
  چرا در ایران مربیان گاهی بیشتر از همه اعضای تیم پول می گیرند؟ 

متأسفانه ما در ایران کمبود سرمربی نداریم اما یکسری مدیران غیرحرفه ای و 
غیرفوتبالی وارد این فضا می شوند و این جو را به وجود می آورند. مادامی که در 
باشگاه هایمان مدیران فوتبالی نداریم قطعاً باید شاهد چنین شرایطی باشیم. 
  با این شــرایط نقل و انتقالاتی پرسپولیس، وضعیت این تیم در فصل 

آینده را چطور پیش بینی می کنید؟
پرسپولیس در این ایام مشکل مالی ندارد. این مهمترین نکته در فصل نقل 
و انتقالات است. از طرفی بازیکنان خوبی را هم گرفته و بازیکنان مورد نظر 
کادر فنی هم در تیم مانده اند. انشاءا... امسال پرسپولیس استارتش را برای 

لیگ قهرمانان آسیا زده و هوادارانش را باز هم خوشحال می کند.

 پرسپولیس، لیونل مسی را هم 
بگیرد، تكمیل می شود

درخشان: هيچ کس اندازه سيدجلال وضعيت خودش را نمی داند


